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Protokół nr XIV/19 

Sesji Rady Miasta Piekary Śląskie 

w dniu 9 października 2019 roku 

 

Sesja Rady miasta odbyła się w Ośrodku Kultury „Andaluzja” w Piekarach Śląskich przy ul. Oświęcimskiej 45 

w godzinach od 8:30 do 13:20. 

 

Na podstawie art. 20 ust. 3  ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U.      

z 2019 r., poz. 506 z późn. zm.) Przewodniczący Rady Miasta Piekary Śląskie Tomasz Wesołowski otworzył 

XIV sesję Rady Miasta Piekary Śląskie.  

 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta przywitał Radnych Miasta oraz wszystkich zebranych,                     

a w szczególności: 

− Panią Prezydent Sławę Umińską-Duraj wraz z Zastępcą Panem Krzysztofem Turzańskim oraz  

Skarbnikiem Miasta Panem Ireneuszem Dzięciołem,  

-  pracowników Urzędu Miasta oraz przybyłych mieszkańców. 

 
Ad.1. Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miasta stwierdził prawomocność obrad informując, 

że na sesji obecnych jest 22 radnych. Lista obecnych radnych, władz miasta oraz gości stanowią 

odpowiednio załączniki nr 1, 2, 3 do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz                     

z porządkiem obrad i materiałami radni otrzymali w dniu 4 października br.  

 
Ad. 2. Przedstawiono porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

-  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Piekary Śląskie na lata 2019-2049 (druk nr 

220) 

- w sprawie zmian budżetu miasta na 2019 r. (druk nr 221) 

4. Zamknięcie obrad. 

 
Kolejno Przewodniczący Rady Miasta złożył wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie do 

punktu 3 jako ostatnią pozycję projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Piekar Śląskich    

z dnia 7 października 2019 r. na działania Rady Miasta Piekary Śląskie zawartego w druku nr 223.  

 

Prezydent Miasta wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad. 

 

Następnie Radny Łukasz Ściebiorowski poinformował, że na podstawie § 15 ust. 4 Statutu Piekar Śląskich 

złożył wniosek o zmianę w porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenie 

stanowiska Rady Miasta Piekary Śląskie wobec aktualizacji „Planu gospodarki odpadami dla województwa 

śląskiego na lata 2016-2022” w zakresie wskazania miejsca spełniającego warunki magazynowania 
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odpadów dla zatrzymanych transportów odpadów, o których mowa a art. 24a ust. 2 ustawy z dnia 14 grudnia 

2012 r. o odpadach, w Piekarach Śląskich przy ul. Rozalki 1.  

 

Prezydent Miasta wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wnioski o zmianę porządku obrad poddane zostaną według 

kolejności zgłoszeń. 

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku 

obrad poprzez wprowadzenie do punktu 3 jako ostatnią pozycję projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi mieszkańca Piekar Śląskich z dnia 7 października 2019 r. na działania Rady Miasta Piekary Śląskie 

zawartego w druku nr 223. Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

• Radna Małgorzata Gruszczyk: 

- zwróciła uwagę na to, że ten projekt uchwały podpisany przez grupę radnych został dostarczony radnym  

  na początku sesji i nie było możliwości, by zapoznać się z nim ze względu na jego obszerność, 

- trudno będzie zatem dyskutować o nim. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta: 

-  zapewnił, że nastąpi przerwa w trakcie obrad na zapoznanie się z projektem uchwały. 

 

• Radny Łukasz Ściebiorowski: 

- podkreślił dynamikę sytuacji, która wymaga podjęcia decyzji w dniu dzisiejszym, 

- przeprosił za formułę przekazania projektu, radni będą mieli sposobność zapoznać się z treścią. 

 

Głosowanie wniosku: 

- liczba radnych obecnych na sali obrad: 22  

- liczba radnych biorących udział w głosowaniu: 22 

- 21 głosów ,,za” 

- 0 głosów ,,przeciw”, 

- 1 głos ,,wstrzymujący się”, 

 

 Lista imiennego głosowania stanowi załącznik 5 do protokołu. 

 Wniosek został przez Radę przyjęty.  

 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad poprzez 

wprowadzenie w punkcie 3 jako pierwszą pozycję projektu uchwały w sprawie wyrażenie stanowiska Rady 

Miasta Piekary Śląskie wobec aktualizacji „Planu gospodarki odpadami dla województwa śląskiego na lata 

2016-2022” w zakresie wskazania miejsca w Piekarach Śląskich przy ul. Rozalki 1, jako miejsca 

spełniającego warunki magazynowania odpadów dla zatrzymanych transportów odpadów. Wniosek stanowi 

załącznik nr  6 do protokołu. 
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 Głosowanie wniosku:  

- liczba radnych obecnych na sali obrad: 22  

- liczba radnych biorących udział w głosowaniu: 22 

- 20 głosów ,,za” 

- 0 głosów ,,przeciw”, 

- 2 głosy ,,wstrzymujące się”, 

 
 Lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do Protokołu. 

Wniosek został przez Radę przyjęty.  

 
Ad. 3. Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w obradach w celu zapoznania się z projektami uchwał.  

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad.  

 
 

1) (Druk nr 222) Projekt uchwały w sprawie wyrażenie stanowiska Rady Miasta Piekary śląskie 

wobec aktualizacji „Planu gospodarki odpadami dla województwa śląskiego na lata 2016-

2022” w zakresie wskazania miejsca w Piekarach Śląskich przy ul. Rozalki 1 jako miejsca 

spełniającego warunki magazynowania odpadów dla zatrzymanych transportów odpadów. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że: 

- Obywatelski Klub Radnych przedstawił cel w uzasadnieniu, z którym radni się zapoznali.  

 

• Radny Łukasz Ściebiorowski: 

- podkreślił, że jest to projekt uchwały podpisany przez grupę radnych, podpisany przez Obywatelski Klub    

  radnych i Klub Radnych Nasze Piekary, 

-  przedstawił prezentację multimedialną; prezentacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

-  uzupełnił swoje stanowisko dot. projektu uchwały,   

-  omówił sporne kwestie dotyczące tematu na podstawie wyświetlonych materiałów oraz dokumentów, 

- podkreślił fakt, że teren zlokalizowany jest wśród pól uprawnych i osiedla, 

- podał przykłady takich miejsc na terenie RIPOK-ów zgodnych z planem zagospodarowania przestrzennego, 

- zwrócił się z pytaniem do przedstawicieli Zarządu Województwa Śląskiego i Urzędu Marszałkowskiego, 

skąd wziął się pomysł na tę lokalizację przy ulicy Rozalki 1 w Dąbrówce Wielkiej, 

- nadmienił, że utworzenie takiego miejsca jest niezgodne z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego dla tego obszaru,  

-  wskazał różnicę w określeniach parking i magazynowanie odpadów,  

- nawiązał do wieloletniego problemu składowania nielegalnych odpadów w Brzezinach Śląskich i zaznaczył, 

że zgodnie z prawem utworzenie takiego składowiska w Piekarach Śląskich jest dużym nieporozumieniem. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta: 
  
- przywołał do porządku mieszkańca miasta obecnego na sali, który zabierał głos i zakłócał obrady w trakcie 

  wypowiedzi radnego Łukasza Ściebiorowskiego. 
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• Radny Łukasz Ściebiorowski: 

-  podkreślił, że utworzenie parkingu dla odpadów w Dąbrówce Wielkiej nie jest przeznaczonym do tego  

   miejscem i zaszkodzi to okolicznym mieszkańcom sąsiednich gmin i całego miasta Piekary Śląskie, 

- prosił, by nie nazywać tego miejsca parkingiem, bo jest to magazynowanie, 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miasta ponownie przywołał do porządku mieszkańca miasta obecnego 

na sali, który zabierał głos i zakłócał obrady w trakcie wypowiedzi kontynuowanej przez radnego Łukasza 

Ściebiorowskiego. Powtórne przywołanie do porządku osoby obecnej na sali odnotowano w protokole.  

 

• Radny Łukasz Ściebiorowski kontynuował wypowiedź: 

- zaapelował o zmianę decyzji, która jest krzywdząca dla Piekar Śląskich,  

- podkreślił, że miasto walczy z problemami społecznymi,  

- władze samorządowe podejmują próby rozwiązania różnych problemów np. zasoby „Arrady”, 

- poprosił o zabranie głosu Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami w 

celu uzupełnienia prezentacji i projektu uchwały. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta przypomniał zebranym, że w tej chwili ma miejsce przedstawienie 

projektu uchwały. Dyskusja nad projektem uchwały odbędzie się w dalszej części obrad.  

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Opadami Urzędu Miasta: 

- poinformował, że kwestia walki z odpadami w mieście trwa od co najmniej 9 lat, 

- wyjaśnił, że w związku z ustawą wydawanie decyzji w sprawie gospodarowania nielegalnymi odpadami to 

kompetencja Marszałka Województwa Śląskiego, 

- wyraził zdziwienie decyzją Marszałka Woj. Śląskiego o powstaniu tego składowiska w Dąbrówce Wielkiej       

i nawiązał do wielu problemów w mieście z nielegalnymi odpadami, 

- poinformował, że między 2013 a 2016 r. Urząd Marszałkowski wydał decyzje na łączną ilość odpadów 5,4 

mln ton na przywiezienie do Piekar Śląskich; decyzje wydawane przez Marszałka dotyczyły północnej części 

ul. Roździeńskiego i 2 decyzji przy ul. Konarskiego,  

- tylko w jednym przypadku wydana została decyzja o cofnięciu zezwolenia, ale do tej pory nie zrobiono nic 

w kwestii usunięcia odpadów, 

- wyjaśnił kwestie proceduralne związane z wydawaniem takich decyzji,  

- przestrzegł przed wyznaczaniem takich kolejnych punktów do magazynowania odpadów na terenie miasta. 

 

• Członek Zarządu Województwa Śląskiego Izabela Domogała: 

- przeprosiła za przybycie na obrady sesji bez zaproszenia, nie otrzymała żadnej informacji nt. sesji, 

- podkreśliła, że konsultacje społeczne są bardzo ważnym narzędziem rozmowy z mieszkańcami, 

- poinformowała, że Zarząd Województwa Śląskiego w ubiegłym roku przystąpił do aktualizacji „Planu 

Gospodarki odpadami dla województwa śląskiego na lata 2016-2022”, 

- nawiązała do ustawy i wprowadzenia narzędzia prewencyjnego, które ma kontrolować „bandytów 

odpadowych”,  

- dodała, że parking ma służyć zatrzymaniu transportów z odpadami, 
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- odniosła się do filmu radnego Łukasza Ściebiorowskiego i zaznaczyła, że nie jest to stworzenie magazynu 

dla odpadów niebezpiecznych z całego województwa, 

- poinformowała, że na terenie województwa śląskiego mają powstać trzy takie parkingi, 

- dodała, że taki parking istnieje już w Katowicach na ul. Roździeńskiego, który dotychczas przyjął 36 

samochodów, najwięcej zatrzymań miało miejsce w październiku i listopadzie ub. r., średnio w miesiącu to 2-

3 samochody, 

- wskazała trzy miejsca: spalarnia odpadów w Dąbrowie Górniczej, parking w Katowicach i w Piekarach 

Śląskich przy ul Rozalki 1,   

- podkreśliła, że celem nadrzędnym jest kontrola odpadów na znajdującym się pojeździe na takim parkingu, 

- nadmieniła, że Urząd Miasta ma czas do 2 listopada na wydanie opinii oraz przeprowadzenie konsultacji    

  społecznych do 25 października, 

- poinformowała, że w dniu wczorajszym Zarząd Województwa Śląskiego przedstawił swoje stanowisko w tej 

sprawie, którego publikacji odmówiono.  

 

• Przewodniczący Rady Miasta: 

- nawiązał do wystąpienia Członkini Zarządu Województwa i wyjaśnił, że obrady są otwarte 

  dla każdego zainteresowanego.       

 

• Prezydent Miasta Sława Umińska-Duraj: 

- odniosła się do wystąpienia Członkini Zarządu Województwa w związku z wysłanym do Urzędu Miasta  

   stanowiskiem Urzędu Marszałkowskiego i zaznaczyła, że takowe nie dotarło, 

- wyjaśniła, że były prowadzone rozmowy przez służby prasowe w związku z udostępnieniem komunikatu 

Urzędu Marszałkowskiego, i zgoda warunkowana była udostępnieniem stanowiska Miasta Piekary Śląskie 

na stronie Urzędu Marszałkowskiego, 

- wyraziła niezrozumienie dla decyzji Urzędu Marszałkowskiego w związku z utworzeniem miejsca 

składowania nielegalnych odpadów w mieście, 

- podkreśliła, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego wyklucza tego typu działalność w tym 

   miejscu, 

- zaznaczyła, że w pobliżu znajduje się ujęcie wody, które jest czynne, pola uprawne, domki jednorodzinne,  

  bloki, 

- poinformowała, że nigdy nie będzie zgody i pozytywnej opinii dla utworzenia takiego miejsca w Piekarach 

   Śląskich, 

- zakwestionowała opisy dotyczące transportów nielegalnych odpadów, 

- dodała, że odpady na samochodzie czy ziemi są tak samo szkodliwe, 

- zaznaczyła, że wg rankingu samorządów tylko Świętochłowice są biedniejszym powiatem grodzkim,  

   a mimo to nakłada się na miasto Piekary Śląskie obowiązek utrzymania takiego składowiska, 

- poinformowała, że takie koszty to wydatek dla miasta, który pozbawi je innych potrzebnych inwestycji  

   miejskich, 

- podkreśliła, że mimo bardzo dużej liczby kontroli w Urzędzie Miasta i miejskich jednostkach 

organizacyjnych stanowiska Prezydenta będzie niezmienne. 

 

• Radny Łukasz Ściebiorowski: 
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- podziękował Pani Prezydent za wystąpienie i wsparcie radnych i mieszkańców, 

- zaznaczył, że nie neguje powstawania miejsc magazynowania odpadów, 

- jego zdaniem miejsce wyznaczone przez Zarząd Województwa Śląskiego w Piekarach Śląskich jest 

niewłaściwe, 

- powiedział, że to właśnie dzisiaj miasto powinno przedstawić swoje stanowisko,  

- największą motywacją do tego są prośby mieszkańców i podpisy mieszkańców, 

- poprosił ponownie o poparcie i zaznaczył, że nie wyobraża sobie innego scenariusza, 

- podziękował mieszkańcom za wsparcie. 

 

• Radny Maciej Czempiel: 

-  zacytował art. 24a § 13 ustawy o odpadach, w którym znajduje się w zapis o umorzeniu postępowania 

egzekucyjnego po upływie 5 lat, 

- zapytał przedstawiciela Zarządu Urzędu Marszałkowskiego o powód wyznaczenia lokalizacji miejsca 

magazynowania odpadów w Piekarach Śląskich, 

- zwrócił uwagę na wielkość województwa śląskiego i bliskość położenia 3 miejsc składowania, zwrócił 

uwagę na absurdalność takiej lokalizacji, podał przykład dobrej lokalizacji punktów składowania w woj. 

małopolskim. 

 

• Dyrektor Maciej Thorz powiedział, że: 

- przeanalizowano wiele lokalizacji, 

- dodał, że wybrany teren jest objęty tym procederem od lat, 

- odnosząc się do wypowiedzi Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami  

zaznaczył, że w 2014r. udało się rozwiązać problem nielegalnego składowania odpadów w Piekarach 

Śląskich, 

- jego zdaniem bezpieczeństwo miasta w tym temacie jest zależne od utworzenia parkingu, który będzie 

miejscem magazynowania tych odpadów, 

- dokonując analizy brano pod uwagę jak najkrótszy dystans pomiędzy, parkingiem a miejscem utylizacji tych 

odpadów,  

- zaznaczył, że wydawało się, że wybór miasta Piekary Śląskie na miejsce utworzenia parkingu jest 

rozwiązaniem optymalnym.  

 

• Radny Maciej Czempiel: 

-  podziękował Panu Dyrektorowi za odpowiedź, jednak nie czuje się przekonany,  

- jego zdaniem miejsce magazynowania powinno być jak najbliższe, aby w razie wycieku możliwe było 

szybkie zareagowanie, 

- zwrócił uwagę że lokalizacja 3 punktów składowania tak blisko siebie w sytuacji odległości kilkuset 

kilometrów pomiędzy skrajnymi punktami województwa jest nielogiczna. 

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami Stanisław Jarząbek: 

- przytoczył art. 24 ust. 3 ustawy o odpadach, 

- dodał, że odpowiedzialność Marszałka za utworzenie i prowadzenie miejsca magazynowania jest znikoma,  
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• Sekretarz Stanu Ministerstwa Sprawiedliwości  Michał Wójcik: 

- podziękował za możliwość zabrania głosu, 

- poinformował, że Prokuratura Regionalna prowadzi w tej chwili cztery duże śledztwa w sprawie mafii 

śmieciowej, wielu osobom postawiono zarzuty oraz wiele z nich zostało aresztowanych,  

- zgodził się, że jest to duży problem,  

- dodał, że ważna jest współpraca i kierowanie się dobrem ludzi, 

-  wyraził wątpliwości dotyczące utworzenia na terenie dzielnicy Dąbrówka Wielka parkingu służącego do 

magazynowania odpadów,  

- wyraził gotowość do rozmowy z Panem Marszałkiem Województwa Śląskiego, 

- w jego mniemaniu utworzenie miejsca magazynowania odpadów w pobliżu siedzib ludzkich jest 

rozwiązaniem niebezpiecznym i jego zdaniem w Dąbrówce Wielkiej nie powinien powstać tego typu parking.  

 

• Radny Mateusz Targoś: 

-  wyraził swoje zadowolenie z głosu wsparcia Pana Ministra Wójcika, 

- odnosząc się do słów Pani Prezydent zaznaczył, że Rada Miasta nie podjęła jeszcze uchwały, 

- zwrócił uwagę na brak w wypowiedzi radnego Łukasza Ściebiorowskiego i Pani Prezydent wzmianki na 

temat działań poprzednich Marszałków Województwa Śląskiego i ich kadencji, w trakcie których na terenie 

miasta pojawił się problem z nielegalnymi odpadami, 

- zwrócił się z prośbą o rozważne gospodarowanie środkami skoro budżet miasta jest niewielki, 

- poprosił Panią Prezydent o doprecyzowanie wypowiedzi, 

 

• Prezydent Miasta Sława Umińska-Duraj: 

- zaznaczyła, że owszem uchwała podejmowana jest przez Radę Miasta, natomiast opinię wydaje Prezydent 

Miasta, 

- poprosiła o zaprzestanie tematu dotyczącego dobrych relacji byłego marszałka z piekarskim Urzędem 

Miasta, jak również tematu termomodernizacji Osiedla Wieczorka, 

- zaznaczyła, że rewitalizacja nadal trwa i mieszkańcy nie zostali obciążeni dodatkowymi kosztami. 

 

• Radny Mateusz Targoś powiedział, że: 

-  trudno jest mu zachować spokój, kiedy mieszkaniec Piekar Śląskich informuje go o nielegalnym 

składowaniu odpadów w Brzozowicach-Kamieniu, 

- jest mu przykro, że w tym temacie włodarze miasta i radni poprzednich kadencji nie walczyli o to w taki sam 

sposób, jak dzieje się to w temacie utworzenia miejsca magazynowania w Dąbrówce Wielkiej.  

 

• Zastępca Prezydenta Krzysztof Turzański: 

- odnosząc się do kwestii nielegalnie złożonych odpadów w Brzozowicach-Kamieniu zaznaczył, że wiąże się 

to z postępowaniami, które przytoczył Pan Minister, 

- problemem wiążącym się z ich usunięciem jest słabość organów państwowych,  

- dodał, że kosztem usunięcia tych odpadów obciąża się miasta, niestety Piekary nie są w stanie 

samodzielnie sobie z tym poradzić, 
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- jego zdaniem odpady na ul. Konarskiego powinny zostać usunięte, ale koszty powinny ponieść osoby, które 

je tam sprowadziły, a nie mieszkańcy Piekar Śląskich, 

- zaznaczył, że miasto zrobiło wszystko co prawnie było możliwe, 

- w tej chwili miasto powinno skupić się na realnym problemie czyli utworzeniu parkingu magazynowania 

odpadów w Dąbrówce Wielkiej. 

 

• Radny Łukasz Ściebiorowski: 

- odnosząc się do słów Radnego Mateusza Targosia zaznaczył, że wielokrotnie podczas swoich poprzednich 

kadencji w Radzie Miasta wyrażał zainteresowanie i podejmował działania dotyczące składowania 

nielegalnych odpadów w Piekarach Śląskich. 

  

• Radny Mariusz Kempys powiedział, że: 

- jako piekarzanin nie ma żadnych korzyści w powstaniu parkingu w Dąbrówce Wielkiej, a wiele zagrożeń. 

 

• Radny Marcin Felderhoff: 

- odnosząc się do wypowiedzi Członkini Zarządu powiedział, że nie kwestionuje się narzędzia kontrolowania 

odpadów, tylko miejsce jego utworzenia w Dąbrówce Wielkiej, 

- zaznaczył, że porównywanie dzielnicy Piekar Śląskich do Alei Roździeńskiego jest całkowicie nietrafione, 

 

• Radny Stanisław Korfanty: 

- powiedział, że utworzenie miejsca magazynowania odpadów na terenie Dąbrówki Wielkiej jest wielkim 

błędem Zarządu Województwa Śląskiego, 

- zaznaczył, że  wynika z tego, że podejmowanie decyzji nie opiera się na dobrych doświadczeniach innych 

województw, 

- dodał, że wystarczyło przyjrzeć się tylko prezentacji Radnego Łukasza Ściebiorowskiego, by zobaczyć       

w jaki sposób inne województwa radzą sobie z problemem nielegalnych odpadów, korzystając                       

z przystosowanych do tego miejsc, które są wyposażone w środki techniczne umożliwiające 

przetrzymywanie transportów, a w razie wykrycia zagrożenia mogą utylizować odpady, 

- zaznaczył, że wszyscy mieszkańcy, obecne władze samorządowe i radni poprzednich kadencji nie wyrażą 

zgody na kolejny proceder nielegalnych odpadów w mieście Piekary Śląskie, 

- podkreślił, że wbrew temu, co zostało wypowiedziane przez Członkinię Zarządu, jest to teren miasta, a nie 

Zarządu Województwa; dodał, że teren znajduje się tylko czasowo we władaniu Zarządu ze względu na 

status własności. 

 

• W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu Radnej Sejmiku Województwa 

Urszuli Koszutskiej, która powiedziała, że: 

- w jej przekonaniu propozycja Zarządu Województwa o utworzeniu miejsca magazynowania odpadów  

w Piekarach Śląskich jest wysoce niestosowna,  

- dodała, że ze swojej strony będzie pilnowała, żeby takie propozycje nie występowały, 

- poinformowała, że plan zagospodarowania przestrzennego tego miejsca zakazuje składowania, 

magazynowania i przetwarzania odpadów, co oznacza, że myślenie obywatelskie jest nieszanowane, 

- pogratulowała radnym, a szczególnie Panu Łukaszowi Ściebiorowskiemu odwagi, 
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- życzyła mieszkańcom, piekarskim samorządowcom i radnym powodzenia, a także pogratulowała Pani 

Prezydent.  

 

• Radny Sejmiku Dariusz Iskanin: 

- powiedział, że walka ze śmieciami nie posiada barw politycznych,  

- zaznaczył, że decyzja nie została jeszcze podjęta, 

- jego zdaniem dzielnica Piekar Śląskich nie jest dobrym miejscem i dodał, że będzie głosował przeciwko tej 

lokalizacji. 

 

• Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska Maciej Thorz: 

- powiedział, że koszt utylizacji tych odpadów ponosi transportujący, a Zarząd Województwa nie chce 

wyręczać się miastem, 

- dodał, że tryb konsultacji pozwala na wsłuchanie się w oczekiwania społeczności, 

- podziękował za wszystkie głosy w szczególności te krytyczne, które pozwoliły na zrozumienie obaw 

mieszkańców i samorządowców, 

- zaznaczył, że postara się przekazać te uwagi Zarządowi Województwa Śląskiego, 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu z sali. 

 

• Mieszkaniec Piekar Śląskich powiedział, że: 

- jest przerażony ilością nielegalnych odpadów, które w ubiegłych latach znalazły się na terenie miasta, 

- dodał, że brakuje mu tego, że w minionych latach nie odbywały się tego typu dyskusje, 

- podziękował za możliwość zabrania głosu i wyraził swoje poparcie dotyczące uchwały. 

 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Turzański: 

- odnosząc się do wypowiedzi mieszkańca podziękował za słuszne zauważenie, że w 2015 roku skończył się 

problem przywożenia nielegalnych odpadów na teren miasta, 

- dodał, że jako samorządowcy uporali się tylko z zablokowaniem napływu odpadów,  

- poprosił Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami o przedstawienie 

działań, które zostały podjęte w sprawie odpadów na ul. Konarskiego, 

- zaznaczył, że pomimo wydania decyzji o usunięciu odpadów nie została ona zrealizowana, jest to słabość 

systemu prawnego, 

- dodał, że problem nie został rozwiązany, został on tylko wypchnięty z Piekar Śląskich, 

- zaapelował do parlamentarzystów o podjęcie działań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z prośbą do mieszkańca obecnego na sali o zachowanie spokoju. 

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami Stanisław Jarząbek: 

- powiedział, że zawiadomień o popełnieniu przestępstwa do Prokuratury było około dwudziestu, 

- tylko w jednym przypadku właściciel terenu został ukarany mandatem na kwotę 5 tys. zł, pozostałe zostały 

umorzone, 
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- w sprawie terenu przy ul. Konarskiego było podobnie, przez trzy lata nie podjęto działań ze strony instytucji, 

które posiadają możliwość karania, 

- miasto podjęło wszelkie starania i wyczerpało wszystkie możliwości prawne w celu wyegzekwowania na 

właścicielach podjęcia działań zmierzających do usunięcia odpadów, 

- zwrócił się z prośbą o wycofanie z obrotu prawnego kolejnych dwóch decyzji. 

 

• Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Natalia Ciupińska-Szoska: 

- zwróciła się z zapytaniem do Dyrektora Macieja Thorza o czas trwania postępowania administracyjnego      

w sprawie wydania decyzji o przewozie nielegalnych odpadów oraz ile wynosił najdłuższy okres postoju 

takiego transportu na wspomnianym już wcześniej parkingu na alei Roździeńskiego w Katowicach. 

 

• Dyrektor Maciej Thorz odpowiedział, że: 

- każdy przypadek jest osobny i szybkość działania zależy od sprawności urzędników, 

- przytoczył zeszłoroczne zestawienie dodając, że są samochody, które znajdują się na parkingu                   

w Katowicach od początku jego istnienia, 

- zaznaczył jednak, że dzięki wyłapaniu ich i sprowadzeniu na miejsce postoju, udało się być może uniknąć 

przetransportowania ich w przytoczone wcześniej miejsca. 

 

• Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zapytała czy jeśli trwa postępowanie prokuratorskie, to  

samochody tych firm nadal przebywają na tym parkingu, czy odpady są utylizowane. 

 

• Dyrektor Maciej Thorz odpowiedział, że: 

- podczas postępowania prokuratorskiego transporty przebywają na parkingu, 

- dodał, że trudno jest powiedzieć jak prokurator podejdzie do zabezpieczonych dowodów, jeśli podczas 

postępowania zostanie wydana decyzja o utylizacji, to również przed jego zakończeniem jest możliwe 

przeprowadzenie tych działań.  

 

• Radny Jerzy Krauza: 

- powiedział, że rozumie konieczność wskazywania tego typu miejsc, jednak wskazanie ulicy Rozalki jest 

niewłaściwe, 

- dodał, że różnica pomiędzy stworzonym parkingiem w Katowicach, a wyznaczonym do tego miejscem         

w Piekarach Śląskich jest ogromna, 

- zapytał Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska dlaczego miejscem składowania w tym przypadku nie 

może zostać Regionalna Instalacja Przetwarzania Odpadów Komunalnych (RIPOK). 

 

• Dyrektor Maciej Thorz odpowiedział, że: 

-  żeby wyznaczyć takie miejsce trzeba posiadać zgodę właściciela terenu. RIPOK nie wyraził takiej zgody     

w województwie śląskim.  

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami Stanisław Jarząbek: 

- zapytał czyim terenem jest aleja Roździeńskiego 1b. 
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• Dyrektor Maciej Thorz odpowiedział, że: 

- jest to parking prowadzony przez osobę mającą działalność gospodarczą. 

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami powiedział, że rozumie, 

że nie wyklucza się możliwości wyrażenia zgody przez taką organizację. 

 

• Dyrektor Maciej Thorz powiedział, że tereny te byłyby najmniej uciążliwe i dawałyby możliwość 

kontroli nad nimi.  

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami doprecyzował 

wypowiedź, mówiąc że własność nie jest warunkiem koniecznym do utworzenia takiego miejsca. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta zapytał o powody odmowy RIPOK w województwie śląskim. 

 

• Dyrektor Maciej Thorz odpowiedział, że jego zdaniem: 

- związane jest to z niedoborem przestrzeni, 

- wyznaczenie przestrzeni jest dla tych miejsc nieopłacalne, gdyż większą korzyść finansową mogą zyskać 

na składowaniu tam odpadu bezpośrednio na wybetonowanym gruncie.  

 

• Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę na fakt, że istniały instalacje, które nie uzyskały zgody 

na utworzenie w ich miejscu RIPOKów. Zdaniem Przewodniczącego powinno się zacząć od rozwiązania 

problemu brakujących Regionalnych Instalacji Przetwarzania Odpadów Komunalnych. 

 

• Dyrektor Maciej Thorz powiedział, że: 

- nie zgadza się z opinią Przewodniczącego Rady Miasta,  

- w województwie śląskim RIPOKI mają dostateczną moc przerobową., 

- jego zdaniem problem polega na niemożliwości zgodnego z prawem składowania i zdetonowania odpadów 

powyżej 6 GJ.  

 

• Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że: 

- oddanie odbioru odpadów we władanie firm prywatnych ma znamiona zmowy cenowej, 

-  jego zdaniem uniemożliwianie rozwoju siatki RIPOK przez Zarząd Województwa powoduje narzucanie 

przez firmy zewnętrzne wysokich cen, co skutkuje później nałożeniem wyższego podatku na mieszkańców. 

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami powiedział, że: 

- wypowiedź Przewodniczącego Rady Miasta jest trafnym stwierdzeniem,  

- jego zdaniem Urząd Marszałkowski w poprzednich wojewódzkich planach gospodarki odpadami stworzył 

monopol RIPOKów twierdząc, że posiadają one jeszcze dużo większe moce przerobowe, 

- na dzień dzisiejszy okazuje się, że jest to nieprawda.  

 

• Przewodniczący Rady Miasta zaznaczył, że: 
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- jest to dość istotny fakt, ponieważ jeśli doszłoby do stworzenia w Piekarach Śląskich parkingu,              

a odpady nie zostaną zutylizowane przez firmy je przewożące, to odpowiedzialność dopełnienia tych 

czynności będzie ciążyła na gminie.  

 

• Dyrektor Maciej Thorz powiedział, że: 

- jego zdaniem miasto powinno kłaść nacisk na system selektywnej zbiórki odpadów, 

- następnie zaprezentował zdjęcia z parkingu na alei Roździeńskiego, 

- dodał, że wsłuchując się w głosy mieszkańców, postara się przedstawić stanowisko Członkom Zarządu 

Województwa Śląskiego i być może zaznaczyć, że trzeba będzie poszukać innej lokalizacji. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta wyraził swoje wątpliwości co do przystosowania przedstawionych 

obiektów do miejsca magazynowania odpadów. Zapytał Naczelnika o koszty takiego przedsięwzięcia. 

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami powołując się na  

projekt Ministra Ochrony Środowiska, przedstawił warunki jakie powinno spełniać miejsce do 

magazynowania odpadów.  

 

• Dyrektor Maciej Thorz powiedział, że zgodnie z interpretacjami prawnymi przedstawione warunki nie 

powinny mieć zastosowania odnośnie parkingów do magazynowania odpadów.  

 

• Przewodniczący Rady Miasta zaznaczył, że traktując zapis aktów prawnych w sposób literalny 

pojawia się problem. Następnie udzielił głosu Mieszkance obecnej na sali. 

 

• Kolejno Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu Mieszkance Dąbrówki Wielkiej, która:  

- powiedziała, że niespełna 500 m  od planowanego miejsca przy ul. Rozalki na parking znajdują się tereny 

bloków mieszkalnych, 

-  w imieniu mieszkańców wyraziła sprzeciw na powstanie takiego składowiska w tym miejscu, 

-  wyraziła współczucie dla Mieszkańców Brzezin Śląskich  z faktu istnienia składowisk nielegalnych   

   odpadów i podkreśliła, że nikt nie chciałby a to samo wydarzyło się w Dąbrówce Wielkiej, 

-  podkreśliła, że Dąbrówka Wielka jest pięknym miejscem i należy chronić takie tereny, 

-  poparła kwestię walki z mafią śmieciową, lecz dla dobra mieszkańców poprosiła w ich imieniu                    

o sprzeciwienie się tworzenie takiego miejsca przy ul. Rozalki 1 w Dąbrówce Wielkiej. 

 

• Poseł na sejm RP Jerzy Polaczek: 

-  poinformował, że powstanie wysypiska odpadów w jakimkolwiek miejscu na terenie miasta jest poza 

   wszelkim  sporem, 

-  zwrócił uwagę na to, że do Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami przyjętego w 2016 r.,                       

wprowadzono składowisko odpadów niebezpiecznych w Piekarach Śląskich przy ul. Roździeńskiego, 

-  wspomniał o kształtowaniu się cen dla podmiotów w kwestii przetwarzania odpadów, 

-  podkreślił, że taka kwestia powinna być motywacją do współpracy radnych województwa oraz 

   parlamentarzystów. 
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• Radny Mateusz Targoś: 

- zwracając się do I Zastępcy Prezydenta Miasta podkreślił, że Bytom lepiej radzi sobie z tym problemem od 

Piekar Śląskich, 

- w tej kwestii warto byłoby zasięgnąć opinii sąsiedniego miasta . 

 

• I Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Turzański: 

- wyjaśnił, że problem z odpadami w Bytomiu jest nieporównywalnie większy do tego, który występuje  

  w Piekarach Śląskich, 

- poprosił Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami o zabranie głosów  

  w tej sprawie. 

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami Stanisław Jarząbek: 

- potwierdził słowa I Zastępcy Prezydenta Miasta i zaznaczył, że problem w Bytomiu jest wielokrotnie 

  większy niż w Piekarach Śląskich, 

- poinformował o spotkaniu z przedstawicielami Wydziału Ochrony Środowiska Urzędu Miasta w Bytomiu,  

rozmowach o terenie ul. Roździeńskiego i oczyszczanym rejonie. 

 

• I Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Turzański: 

- zwrócił się do radnego Mateusza Targosia i wyjaśnił, że opozycja powinna się zachować umiar w takich 

kwestiach, 

- przypomniał, że miasto Piekary Śląskie podjęło zdecydowane działania w mieście Piekary Śląskie w kwestii  

   odpadów, 

- Bytom korzysta z doświadczenia Piekar Śląskich i bez wsparcia zewnętrznego nie poradzi sobie                  

z problemem. 

 

• Radny Mateusz Targoś: 

- nawiązał do swoich wcześniejszych słów oraz wyjaśnił, że problem z odpadami w Bytomiu jest  

  zdecydowanie większy, aczkolwiek Bytom radzi sobie z tym lepiej niż Piekary Śląskie i dodał, że w ostatnim  

  czasie cofnięto 30 decyzji na wywóz odpadów. 

 

• I Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Turzański: 

- poinformował, że w Bytomiu odpady były zwożone na działkę miejską z decyzjami podpisanymi przez 

  Prezydenta Miasta i dodał, że w Piekarach Śląskich jest problem związany z tym, że na prywatne działki 

  przywożono nielegalne odpady, a dzisiejszy temat dotyczy legalnego składowania nielegalnych odpadów. 

 

• Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Gospodarki Odpadami Stanisław Jarząbek: 

- zwrócił się do radnego Mateusza Targosia i wyjaśnił, że od wydania decyzji cofających do 

uprawomocnienia upłynie sporo dużo czasu. 

 

• Radny Łukasz Ściebiorowski: 

-  zwrócił się do Posła na Sejm Jerzego Polaczka i zapytał, czy jego stanowiskiem jest to, co powiedział  

   podczas obrad sesji, czy działalność na jednym z portali społecznościowych. 
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• Radny Piotr Papaja: 

- zwrócił uwagę na to, że sesja nadzwyczajna w porządku obrad zawierała zmianę w Wieloletniej Prognozie 

   Finansowej i budżecie miasta,   

- zapytał przedstawiciela Biura Prawnego czy wobec ustawy o samorządzie gminnym dopuszczalnym jest 

   zmieniać porządek obrad przez wprowadzenie projektu uchwały dostarczonego radnym w trakcie sesji  

   Rady Miasta, 

-  nawiązał do wyrzucania odpadów w terenie licznych zapadlisk występujących w mieście i firmy wywożącej 

   odpady na teren miasta, 

- odniósł się do terenów w Kozłowej Górze i uwarunkowań studium planów zagospodarowania  

   przestrzennego. 

  

• Przewodniczący Rady Miasta: 

- poprosił radnego Piotra Papaję, by nie odbiegał od przedmiotu dyskusji. 

   

• Radny Piotr Papaja: 

-  odniósł się do kwestii zabudowania Winnej Góry i zbiorników znajdujących się w Kozłowej Górze. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po dwukrotnym przywołaniu do rzeczy odebrał głos radnemu Piotrowi Papaji. 

 

• I Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Turzański: 

- poinformował, że nikt nie zapłacił firmie za wywóz  i wymianę towaru i dodał, że żadne instytucje nie 

   wymusiły  konsekwencji wobec wykonawcy, 

- wyjaśnił, że wszystko co zostało przywiezione posiadało legalne dokumenty. 

 

• Mecenas Magdalena Legień w odpowiedzi na zapytanie radnego Piotra Papaji wyjaśniła, że: 

-  na podstawie art. 15. Statutu Piekar Śląskich radni zmienili porządek obrad oraz na podstawie art. 20 

ustawy o samorządzie gminnym została udzielona zgoda wnioskodawcy. 

 

Przewodniczący Rady Miasta w związku z zakłócaniem obrad sesji Rady Miasta przez obecnego na sali 

mieszkańca przytoczył § 17 ust. 3 Statutu Piekar Śląskich. 

 

• Radny Maciej Czempiel: 

- odnosząc się do wypowiedzi radnego Piotra Papaji przypomniał, że sesja została zwołana na wniosek  

  Prezydenta Miasta i nikt wówczas nie wiedział o zmianach w planach gospodarki odpadami dla 

województwa śląskiego, 

- przypomniał, że radny Łukasz Ściebiorowski od dawna zajmuje się tematem odpadów na terenie miasta. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta: 

-  poinformował, że w momencie zwołania sesji nie wiedział, że wyniknie temat parkingu dla zatrzymanych 

   transportów odpadów przy ul. Rozalki, 

- ustalając termin sesji starał się wziąć pod uwagę prośby radnych, 
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-  przysłuchując się wypowiedziom radnych zaproponował, by zmierzać do głosowania nad projektem 

uchwały. 

 

• Radny Piotr Papaja: 

- odniósł się do swej wcześniejszej wypowiedzi i słów I Zastępcy Prezydenta Miasta wyjaśniając, że swoje 

  słowa jest w stanie potwierdzić dokumentami. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta: 

-  poinformował, że w kwestii wiarygodności dokumentów Radny Piotr Papaja powinien to ustalić wspólnie     

z I Zastępcą Prezydenta Miasta. 

 

• Radna Małgorzata Gruszczyk: 

- nie zgodziła się z radnym Czempielem i zaznaczyła, że dokumenty, które wpłynęły do Urzędu Miasta  

  datowane są na dzień 2 października br., a sesja Rady Miasta została zwołana w dniu 4 października br. na  

   wniosek Pani Prezydent w podanym przez nią zakresie, 

- podkreśliła, że projekt uchwały wręczony na sesji radnym został przygotowany w odpowiednim formacie 

  i powinien zostać dostarczony wcześniej, aby wszyscy radni mogli się z nim zapoznać 

- odniosła się do sprawy ul. Brynickiej i opinii dot. materiałów. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta: 

- poinformował, że przygotowanie projektu uchwały w odpowiednim formacie nie oznacza, że wpłynął on do 

Urzędu Miasta. 

 

• Radny Maciej Czempiel: 

- odniósł się do wypowiedzi radnej Małgorzaty Gruszczyk zaznaczył, że prośba o opinię została przesłana 

  w dniu 1 października, natomiast uchwała Zarządu Województwa Śląskiego została podjęta w dniu 18 

   września br., 

- przypomniał sytuację w poprzedniej kadencji, kiedy radny rozdał materiał w trakcie sesji. 

 

• Radna Małgorzata Gruszczyk: 

- przypomniała, że wspomniane materiały przez radnego Macieja Czempiela nie miały charakteru projektu  

  uchwały, 

- dodała, że radny Maciej Czempiel przed posiedzeniami Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przesyłał 

projekty uchwał w wersji roboczej, 

- można było wcześniej przesłać radnym projekt uchwały. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta: 

- w związku z odbieganiem od tematu projektu uchwały poinformował, że w kolejnych takich przypadkach 

  będzie odbierał głos radnym. 

 

• Radny Mateusz Targoś: 
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- podzielił opinię radnej Małgorzaty Gruszczyk w sprawie trybu wprowadzenia projektu uchwały pod obrady 

sesji Rady Miasta. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta przypomniał temat dyskusji. 

 

• Radny Jerzy Krauza: 

- w imieniu swoim i mieszkańców Dąbrówki Wielkiej wyraził sprzeciw w związku ze stworzeniem parkingu do 

  magazynowania odpadów przy ul. Rozalki, 

-  podziękował Prezydent Miasta za złożenie wniosku w sprawie zwołania sesji Rady Miasta i możliwość 

wprowadzenia tego tematu pod obrady dzisiejszej sesji, 

- podziękował radnemu Łukaszowi Ściebiorowskiemu za zaangażowanie w ostatnich dniach w sprawie 

   sprzeciwienia się powstaniu składowiska odpadów, 

- wyraził nadzieję na zaangażowanie Ministra Michała Wójcika w tę sprawę. 

 

• II Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zenon Przywara: 

- poprosił o dążenie do głosowania nad projektem uchwały w związku z jednoznacznym sprzeciwem, 

- mieszkańcy przybyli na sesję, by poznać stanowisko władz, 

- zaproponował współpracę z najbardziej doświadczonymi gminami w sprawie nielegalnych odpadów i prace 

ku poprawie sytuacji. 

 

• Poseł na Sejm RP Jerzy Polaczek: 

-  w odniesieniu do wystąpienia radnego Łukasza Ściebiorowskiego wyjaśnił, że parlamentarzyści nie mają  

   wpływu na decyzje samorządów wojewódzkich i rad miast, 

- poinformował, że parlamentarzyści podejmą rozmowy z Zarządem Województwa Śląskiego w sprawie  

  zmiany decyzji zlokalizowania parkingu dla transportu odpadów w Piekarach Śląskich, 

- w imieniu własnym i Ministra Michała Wójcika wyraził negatywne stanowisko w tej sprawie, 

- nawiązał do nowelizacji ustawy z 2018 roku, które chronią samorządy przed szkodliwymi i nielegalnymi  

  odpadami, 

- zwrócił uwagę na wypowiedź radnego Łukasza Ściebiorowskiego, który informował o stałym składowisku  

  nielegalnych odpadów, zaznaczył, że jest to nieprawdą, 

- zapewnił, że w tej sprawie wraz z Ministrem Michałem Wójcikiem podejmie rozmowę z Zarządem 

Województwa Śląskiego. 

 

• Radna Małgorzata Gruszczyk: 

- wyraziła zadowolenie, że pomimo początkowych problemów doszło do merytorycznej dyskusji 

  z udziałem Członka Zarządu Województwa Śląskiego, Pana Ministra, Pana Posła i Radnego 

  Sejmiku Wojewódzkiego, 

- poinformowała, że działania o których mowa mają charakter prewencyjny, co stanowi pozytywny element  

  odpowiedniego rozwiązania, 

- wyraziła stanowisko w imieniu klubu, który zawsze był przeciwko nielegalnemu przywozowi odpadów na 

   teren miasta, 

- poinformowała, że na bieżąco są wspierane działania mieszkańców wobec różnych sygnałów. 
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• Radny Łukasz Ściebiorowski: 

- okazał zadowolenie, że jego apel umieszczony w filmie udostępnionym na jednym z portali internetowych  

  odniósł spodziewany skutek i wydźwięk, 

- wyraził nadzieję, że w przyszłości rozmowy na temat odpadów będą prowadzone w sposób merytoryczny    

i spokojniejszy, 

- poprosił radnych o podjęcie uchwały i głosowanie „za”. 

 

• Radny Mateusz Targoś: 

- poprosił o sprzeciwienie się pomysłowi utworzenia parkingu dla transportów odpadów i zaapelował 

  o poparcie projektu uchwały, 

- zaprosił w najbliższą sobotę na akcję społeczną zbierania nielegalnych odpadów. 

 

• Radny Tadeusz Wieczorek: 

 - podziękował Pani Prezydent i Zastępcy Prezydenta, którzy w 2015 roku zakończyli proceder przywożenia 

do Brzezin Śląskich nielegalnych odpadów. 

 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty 

w druku nr 222.  

 

Głosowanie projektu uchwały:  

- liczba radnych obecnych na sali obrad: 22  

- liczba radnych biorących udział w głosowaniu: 22 

- 22 głosów „za”  

- 0 głosów „przeciw”  

- 0 głosów ,,wstrzymujących się” 

- 1 radny nieobecny 

 

Przyjęta Uchwała Nr XIV/165/19 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9a do protokołu. 

 

2) Druk nr 220 - Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Piekary Śląskie na lata 2019-2049 

 

• Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że: 

- pismem z dnia 3 października br. Prezydent Miasta złożyła wniosek o zwołanie sesji w trybie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym przedkładając projekt uchwały zawarty w druku nr 

220. Pismo stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

- Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji, 

- Projektodawca przedstawił cel w uzasadnieniu, z którym radni się zapoznali. 

 

• Radny Czesław Wymysło zapytał o zmianę. 
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• Skarbnik Miasta wyjaśnił, że: 

- zmiana wynika z przedsięwzięcia związanego z budową strzelnicy na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji, 

- ponadto nastąpiło przesunięcie terminu realizacji zadania dostosowania obiektu Miejskiego Przedszkola nr 

10 do przepisów ppoż. 

 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w druku 

nr 220.  

 

Głosowanie projektu uchwały:  

- liczba radnych obecnych na sali obrad: 22  

- liczba radnych biorących udział w głosowaniu: 22 

- 19 głosów „za”  

- 0 głosów „przeciw”  

- 3 głosów ,,wstrzymujących się” 

- 1 radny nieobecny 

 

Przyjęta Uchwała Nr XIV/166/19 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 11a do protokołu. 

 

3) Druk nr 221 - Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2019 r. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że: 

- pismem z dnia 3 października br. Prezydent Miasta złożyła wniosek o zwołanie sesji w trybie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym przedkładając projekt uchwały zawarty w druku nr 

220. Pismo stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

- Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji, 

- Projektodawca przedstawił cel w uzasadnieniu, z którym radni się zapoznali. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w druku 

nr 221. 

 

Głosowanie projektu uchwały:  

- liczba radnych obecnych na sali obrad: 22  

- liczba radnych biorących udział w głosowaniu: 22 

- 21 głosów „za”  

- 0 głosów „przeciw”  

- 1 głosów ,,wstrzymujących się” 

- 1 radny nieobecny 

 

Przyjęta Uchwała Nr XIV/167/19 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12a do protokołu. 

 

4) Druk nr 223 - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Piekar Śląskich          

z dnia 7 października na działania Rady Miasta Piekary Śląskie. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że: 

- Projektodawca przedstawił cel w uzasadnieniu. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w druku 

nr 223. 

 

Głosowanie projektu uchwały:  

- liczba radnych obecnych na sali obrad: 22  

- liczba radnych biorących udział w głosowaniu: 22 

- 21 głosów „za”  

- 1 głos „przeciw”  

- 0 głosów ,,wstrzymujących się” 

- 1 radny nieobecny 

 

Przyjęta Uchwała Nr XIV/167/19 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13a do protokołu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miasta podziękował wszystkim za 

udział i zamknął obrady XIV Sesji Rady Miasta Piekary Śląskie. 

 

 

 

 

Protokołowali: 

Magda Gregorczuk 

Przemysław Wyczółkowski 


